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Wniosek Radneqo Barffiomieia Faifer

Wnoszę o rozważenie podjęcia działań w zakresie oznaczenia częŚci budynków

użyteczności publicznej na pzykład banerami upamiętniającymi 100-1ecie odzyskania przez

Polskę niepodległości.

W chwili obecnej gmina odbudowuje Pomnik Wolności, co niewątpliwie jest niezwykle

istotną igodną poszanowania inwestyiląza którą serdecznie dziękuję w tym zaPana osobiste

zaangażowanie w tym zakresie.

Wydaje mi się jednak, że tak istotną rocznicę w dziejach naszej państwowoŚci

powinniśmy dodatkowo rozpropagować. Banery których koszt jest stosunkowo niewielki

mogłyby zostać umieszczone na przykład w okolicach Placu Jana Pawła ll, w okolicaCh dwOrca

PKP (tzw. cienia Pomnika Wolności) czy też MDK.

Co prawda w okolicach MDK jest obecnie wystawa Ojcowie NiepodległoŚci ale ma ona
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